
Moderata Samlingspartiet i Håbo kommun

Interpellation till kommunstyrelsens ordförande Agneta Hägglund

Under förra mandatperioden införde jag att samtliga politiker i Håbo fick möjlighet att deltaga i 
budgetarbetet. För att ta fram budgeten för år 2011 inbjöds även ett antal medborgare utan 
anknytning till politiken som med sina erfarenheter fick möjlighet att bidraga till ta fram ett bra 
budgetunderlag.
I juni månad skall underlaget för skattesatsen och budgetramar för år 2012 fastställas. För att ta 
fram detta underlag har Du bjudit in kommunstyrelsen, ordförande och vice ordförande i 
kommunens nämnder och bolag. Detta innebär att övriga politiker, mer än 50 stycken, inte kommer 
att deltaga i budgetarbetet. Det innebär dessutom ett parti i fullmäktige inte får delta och att flera 
partier endast har en person som delges möjlighet att delta i detta viktiga arbete. Jag anser att detta 
inte är acceptabelt, det är rent odemokratiskt. 

Med hänvisning till det ovan anförda vill jag fråga Dig:

• Anser Du att alla politiker har något att bidraga med i budgetarbetet?

• Kommer Du att bjuda in alla politiker till budgetdagarna?

• Kommer Du att ta möjligheten att kunna få synpunkter från vanliga medborgare i 
budgetarbetet för år 2012?

Håbo den 28 mars 2011

Nina Lagh (M)
Gruppledare och fullmäktigeledamot för Moderata Samlingspartiet i Håbo


